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OR-RM.0012.4.40.2020 
 

Protokół Nr 5/20 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 21 sierpnia 2020 r. 

     w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie 
Pan Artur Koper  o godzinie 08:00 otworzył posiedzenie komisji. W posiedzeniu 
uczestniczyło 5 członków komisji, co wobec składu komisji wynoszącego 9 członków komisji 
stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecni: radna 
Pani Mirosława Holka, radna Pani Małgorzata Szymczak, Radny Pan Patryk Bociek, radny 
Orliński Wojciech. 
 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Artur Koper przedstawił porządek obrad. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Wizytacja Miejsko - Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie : 

a) Kąpielisko miejskie w Pieczyskach, 

b) Stadion miejski. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji.  

 

Przewodniczący Komisji poruszył sprawę Pana W.Sz.,który złożył pismo do Pana 

Burmistrza. (kserokopia pisma w załączniku nr 2 do protokołu).  

Pan W.Sz. poruszył temat przetargu na dowozy dzieci do szkół. 

 

2. Wizytacja Miejsko - Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Koronowie : 

a) Kąpielisko miejskie w Pieczyskach, 
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b) Stadion miejski. 

Członkowie komisji udali się na wizytację o godz.8:30. O godz. 10:15 członkowie komisji 
wrócili z wizytacji. 

 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Ad.10 Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.11 Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.23 Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały w sprawie  udzielenia 

pomocy finansowej dla Gminy Jasło. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.12 Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Jolanta 

Dombrowska-Chmielek przedstawiła projekt uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Jana Pawła II – Lipkusz” dla terenu 

położonego w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.13 Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Jolanta 

Dombrowska-Chmielek przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia 

do realizacji zamierzenia   pn. „Obwodnica Koronowa”. 
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Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.21 Dyrektor Żłobka Samorządowego we Wtelnie, Pani Beata Kokoszczyńska - Gorlicka 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego we Wtelnie. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.22 Dyrektor Żłobka Samorządowego w Koronowie, Pani Beata Kokoszczyńska - Gorlicka 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Żłobka Samorządowego w 

Koronowie. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.27 Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie Pani 

Sławomira polewana przedstawiła temat dotyczący projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.28 Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie Pani 

Sławomira polewana przedstawiła temat dotyczący projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.29 Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Koronowie Pani 

Sławomira polewana przedstawiła temat dotyczący projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Burmistrza Koronowa. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Ad.20 Pani Magdalena Wanda-Joras przedstawiła projekt uchwały w sprawie  określenia 

średnich cen jednostek paliwa w Gminie Koronowo w roku szkolnym 2020/2021. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.14 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.15 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.17 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Mąkowarsko. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.18 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia dziennych stawek opłaty 

targowej oraz sposobu jej poboru. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.24 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu finansowego do spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Koronowie Sp. z o.o. 
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Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.25 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia przez Gminę 

Koronowo nieruchomości gruntowej  - działki ewidencyjnej nr 1027/7 położonej w Koronowie. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.26 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej działkę nr 1127/5 położoną w 

Koronowie, będącej we własności Gminy Koronowo. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Ad.30 Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka 

Szwesta przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Burmistrza Koronowa. 

 

Członkowie Komisji 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4.Sprawy bieżące komisji. 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie podczas 

posiedzenia komisji w dniu 21 sierpnia 2020 r. zwróciła się z wnioskiem o comiesięczny: 

- udział w posiedzeniach komisji dyrektora M - GZE w Koronowie, 

- przedstawianie informacji z działalności M – GZE w Koronowie oraz 

pozostałych jednostek oświatowych gminy. 
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głosowanie: 

„za” – 5 głosów, 

„przeciw”  - o głosów, 

„wstrzymali się „ 0 głosów 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił: 

- pismo Spółdzielni Socjalnej „Koronowianka” oraz Pana W.Sz., kierowane do Burmistrza 

Koronowa. Pisma te  Rada Miejska otrzymała do wiadomości, 

- pismo ze Szkoły Podstawowej w Buszkowie, dotyczące dofinansowania do remontu i 

wyposażenia sal w szkole, 

- odpowiedź na wniosek Komisji w sprawie skargi na działalność Burmistrza Koronowa 

(zwrot kosztów dowozu dzieci do szkół). 

 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 
Przewodniczący Komisji Pan Artur Koper o godz. 12:10 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                           / - / Artur Koper 


